
  پس از اینکه حسین علیزاده و محسن 
چاوشی تقدیم یکی از روزهای چهلمین 
خود  برای  را  فجر  بین المللی  جشنواره 
در  هم  غانم  سیمین  کنون  ا نپذیرفتند، 
راستای تقدیم روز آخر جشنواره موسیقی 
کنش نشان داده  فجر به او به این موضوع وا
است . به گزارش ایسنا، چهلمین جشنواره 
بین المللی موسیقی فجر طی ۶ روزی که 
با اجراهای صحنه ای موسیقی همراه بود 
هر روز را به یکی از هنرمندان سرشناس 
فخرالدینی،  فرهاد  جمله  از  موسیقی 
فوزیه  علیزاده،  حسین  اخوان،  هنگامه 
غانم  سیمین  و  چاوشی  محسن  مجد، 
تقدیم کرد. با این حال برخی هنرمندانی 
که یک روز از چهلمین جشنواره بین المللی 

آنها تقدیم شد، با این  موسیقی فجر به 
ماجرا همراه نشدند و در همین راستا طی 
انتشار یک بیانیه، مخالفت خود را با این 
اتفاق اعلام کردند. درحقیقت نخست این 
حسین علیزاده بود که این امر را نپذیرفت، 
هم  کنون  ا و  چاوشی  محسن  ادامه  در 
سیمین غانم با انتشار یک صوت در صفحه 
شخصی اش نارضایتی خود به این اتفاق 
کرده است. سیمین غانم در این  را ابراز 
هستی بخش،  نام  »به  است:  گفته  پیام 
سال هاست  هستم.  غانم  سیمین 
علی رغم  و  زیستم  مادری  سرزمین  در 
محدودیت  اجرا که صرفا برای بانوان بوده، 
ماندم و برای شادی دل ها چندین سال 
کردم و  کنسرت مخصوص بانوان را اجرا 
جایزه ام را در تمام سال های فعالیتم از 
مردم خوب سرزمینم دریافت کردم اما در 
گذشته این فرصت نیز از من  چند سال 
گرفته شد و نیازی به قدرشناسی از طرف 
مسئولان جشنواره موسیقی فجر را ندارم. 
 با آرزوی رفع محدودیت ها برای بانوان 

هنرمند کشورم.«
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در  پاپ  خواننده  جهانبخش  بابک  بهمن   ۲۸ شب     
آخرین روز چهلمین جشنواره موسیقی فجر در سالن میلاد 
نمایشگاه بین المللی تهران روی صحنه رفت. این کنسرت 
صندلی های  همچنان  اما  شد  آغاز  تأخیر  دقیقه   ۴۵ با 
خالی به چشم می آمد درحالی که تا ۵ دقیقه پیش از شروع 
اجرا حدود ۴۰-۵۰ درصد صندلی ها خالی بودند. اتفاقی 
که در اجراهای دیگر پاپ نیز به چشم می آمد درحالی که 
کنسرت هرکدام از این خوانندگان پاپ در ایام عادی و در 
ساعت های بلیت فروشی سولد اوت می شود. بر اساس اعلام 
ستاد جشنواره موسیقی فجر قرار بود اجراهای روز پایانی 
جشنواره موسیقی فجر به سیمین غانم تقدیم شود اما در 
این کنسرت ویدئوی تقدیم برنامه پخش نشد. سپس بابک 
جهانبخش با آهنگ »چی شده« روی صحنه آمد و با تشویق 
حاضران روبه رو شد. وی پس از پایان این قطعه عنوان کرد: 
خوشحالم روی ماه شما را می بینم و امیدوارم امشب به همه 
ما حسابی خوش بگذرد. یک بخشی از حال خوب امشب 
وابسته به اجرای من و گروهم و یک بخش دیگر وابسته به 
انرژی خوب شماست، امیدوارم شب خوبی داشته باشیم. 
وی پیش از اجرای ۲ آهنگ »منو بارون« و »دوست دارم« 
گفت: این ۲ آهنگ یکی از خوش خاطره ترین کارهای من 
هستند. این آهنگ ها هیچ وقت از لیست کنسرت های من 

حذف نمی شوند و حتی می توانم بگویم در کارنامه کاری 
من پیشتاز هستند. »از خوشی می میرم«، »من هستم« و 
»زیبای بی تاب« آهنگ های دیگری بود که جهانبخش روی 
صحنه اجرا کرد. جهانبخش پیش از اجرای آهنگ »حاضر 
جواب« بیان کرد: اوایل شروع کارم و در سال های گذشته 
ما سالی یک بار آلبوم منتشر می کردیم. خیلی ها می گویند 
آهنگ هایی که قدیم منتشر می کردید خیلی بهتر بود، اما به 
نظرم این طور نیست. آن زمان ما فرصت بیشتری به آهنگ ها 
می دادیم و آهنگ ها را حفظ می کردیم. امروزه تکنولوژی به 

زندگی ما سرعت داده است و دیگر نمی توانیم خیلی روی 
فیلم یا موسیقی تمرکز کنیم.  وی افزود: من زمانی که خیلی 
« را با هفت  آلبوم منتشر کردن مد نیست، آلبوم »مشهور
قطعه منتشر کردم، اما توقعی که از میزان شنیده شدن آن 
: آرین  داشتم، برآورده نشد. نوازندگان این اجرا عبارتنداز
خاچاطوریان نوازنده پرکاشن، مهدی نظری ویولن، فرید 
 ، هلالی بیس، انوشیروان تقوی کیبورد، محمد حقیقی درامز
امیرحسین اویسی رهبر ارکستر و آرمن کشیشی و امین قربانی 
کید کرد: سلیقه  . جهانبخش در ادامه این کنسرت تا نورپرداز
خود من آهنگ های احساسی است اما گاهی آهنگ شاد 
هم می خوانم. من در همین مسیرم ادامه می دهم زیرا حال 
آدم ها همیشه یکسان نیست. یک روزهایی در زندگی خیلی 
گاهی ناراحت. امیدوارم لبه شادی  خوشحال هستیم و 
زندگی همیشه برایتان بچربد. وی در ادامه آهنگ »شاید« را 
خواند. سپس نوبت به آهنگ »می ریم جنوب« رسید که یک 
آهنگ شاد با حال و هوای جنوبی بود و حاضران در سالن 
را نیز به وجد آورد. بابک جهانبخش این آهنگ را به دلیل 
درخواست مکرر مخاطبان مجدد اجرا کرد. این خواننده در 
ادامه گفت: من یکماه قبل سرما خوردم و تا پیش از این اجرا 
نیز قرص خوردم تا صدایم مناسب باشد. جهانبخش پس از 

آن آهنگ »برف« را اجرا کرد.

بابک جهانبخش:

  این روزها به آهنگ ها فرصت شنیده شدن نمی دهیم

 4 بازیگر جدید 
در سریال منوچهر هادی 

»یک،  سریال  به  جدید  بازیگر  چهار 
هادی  منوچهر  کارگردانی  به  هفت«  سه، 
با  پیوستند.  ثنائی  سلیم  تهیه کنندگی  و 
بازیگر جدید به سریال در  پیوستن چهار 
حال تولید »یک، سه، هفت« گروه بازیگران 
این مجموعه تلویزیونی کامل تر شد. جعفر 
دهقان، محمود عزیزی، وحید نفر و پدرام 
کریمی بازیگرانی هستند که به تازگی مقابل 
دوربین منوچهر هادی رفته اند. »دهقان« 
که با حضور در سریال هایی همچون »مردان 
«، »مختارنامه«،  آنجلس«، »یوسف پیامبر
»معمای شاه« و ده ها فیلم سینمایی برای 
در  شده،  شناخته  تلویزیون  مخاطبان 
تازه ترین تجربه بازیگری خود در این مجموعه 
کارگردانان  حضور خواهد دارد. عزیزی از 
شناخته شده تئاتر در سال های دهه ۶۰ و 
۷۰ است که سالها به تدریس این رشته در 
دانشگاه های مختلف پرداخته و مخاطبان 
سینما و تلویزیون نیز او را با نقش آفرینی در 
فیلم  و سریال هایی چون »لیلی با من است«، 
»ستایش«،  »معراجی ها«،  »بادیگارد«، 
»روشن تر از خاموشی« و... می شناسند. 
، بازیگر سینما، تئاتر و تلویزیون  وحید نفر
است که علاوه بر سال ها فعالیت به عنوان 
کارگردان و بازیگر در صحنه تئاتر در حوزه 
عروسک گردانی و صداپیشگی نیز تجارب 
ارزشمندی در کارنامه خود دارد. علاوه بر 
کریمی مجری، بازیگر  این بازیگران، پدرام 
جدید  تجربه ای  در  نیز  فیلمنامه نویس  و 
این بار در »یک، سه، هفت« حضور خواهد 

داشت. 

کران نوروز شد »پیش مرگ« راهی ا
 فیلم سینمایی »پیش مرگ« که در چهل 
و سومین جشنواره فیلم فجر مورد استقبال 
گران قرار گرفت و به عنوان فیلم برگزیده  تماشا
گران نیز انتخاب شد، از هفته آینده  تماشا
کران نوروزی خواهد شد. این فیلم  راهی ا
کارگردانی شده و آرش  توسط علی غفاری 
زینال خیری نیز تهیه کنندگی آن را بر عهده 
داشته است. فیلم سینمایی »پیش مرگ« با 
، به زندگی و زمانهٔ شهید  روایتی قهرمان محور
سعید قهاری سعید پرداخته است. مهدی 
ساناز   ، منظور حسام  ملک،  الناز  نصرتی، 
سعیدی، عبدالرضا نصاری، مهیارشاپوری، 
، سیروس  بهرام ابراهیمی، محمداشکان فر
اثر  این  بازیگران  آصفی  آرش  و  سپهری 

سینمایی هستند. 

کنفرانس امنیتی مونیخ پس از اتمام این   رئیس 
کابوس  گفت، نشست امسال یک  کنفرانس امنیتی 
کریستوف هوسگن« رئیس کنفرانس  اروپایی بود. »
امنیتی  نشست  این  افزود:  آلمان  مونیخ  امنیتی 
نشان داد که آمریکای تحت رهبری )دونالد( ترامپ 
همچنین  ما  می کند.  زندگی  متفاوت  سیاره ای  در 
که حتی سناتورهای جمهوری خواه  متوجه شدیم 
در صحبت کردن علنی بسیار محتاط هستند زیرا از 
رئیس جمهور خود می ترسند. به نقل از شبکه خبری  

ناراحتی های  یکسری  از  پس  وی  اظهارات   ،DPA
پیش آمده ناشی از انتقادهای جی دی ونس، معاون 
ح  مطر اروپایی  متحدان  از  آمریکا  رئیس جمهوری 
شد که گفته بود: اروپایی ها دموکراسی را به مخاطره 
می اندازند، احزاب پوپولیست را کنار می گذارند و به 
مخالفت با مهاجرت توجهی نمی کنند. قانونگذاران 
آلمانی وقتی از گفته های ونس به شدت خشمگین 
بحث های  به  غیرمستقیم  صورت  به  او  که  شدند 
سیاسی داخلی پیش از انتخابات زودهنگام در ۲۳ 

فوریه آلمان اشاره کرد. ونس با اشاره به احزاب جریان 
اصلی که همکاری با حزب راست افراطی »آلترناتیو 
برای آلمان« را رد می کنند، گفت: جایی برای ممانعت 
کرات  وجود ندارد. هوسگن ادامه داد: »در مورد مذا
صلح احتمالی بین روسیه و اوکراین، اروپا باید در کنار 
هم بایستد. ما باید قدرت بسیار بیشتری نشان دهیم. 
کرات حاضر  اروپا نه تنها می خواهد در جریان مذا
باشد، بلکه باید برنامه امنیتی خود را برای اوکراین نیز 

توسعه دهد.«

رئیس کنفرانس امنیتی مونیخ: 

 نشست امسال کابوس اروپایی ها بود

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

نخست  وزیر انگلیس: 

 با چالش امنیتی نسل خود مواجه هستیم

 نخست  وزیر انگلیس در آستانه نشست نمایندگان 
آمریکا و روسیه درباره آینده جنگ اوکراین، نسبت به 
پیامدهای هرگونه توافق صلح بدون مشارکت اروپا 
کی یف خط مقدم  که جبهه  کرد  هشدار داد و ادعا 
امنیت اروپا است. به گزارش ایرنا، کی یر استارمر روز 
دوشنبه پیش از برگزاری اجلاس رهبران اروپایی در 
پاریس، به خبرنگاران افزود: »ما با یک چالش نسلی 
در زمینه امنیت ملی مواجه هستیم. چالش ما فقط 
مربوط به خط مقدم اوکراین نیست، بلکه امنیت اروپا 
و بریتانیاست. ما باید اطمینان حاصل کنیم که اوکراین 
در قوی ترین وضعیت ممکن قرار دارد، زیرا هرگونه 
پایدار و تضمین شده باشد.« وی  باید  توافق صلح 
اظهارکرد که نشست پاریس، برای بررسی راهبردهای 
مشترک در برابر تهدیدات امنیتی و همچنین نقش 
کرات آتی میان آمریکا و روسیه اهمیت  اروپا در مذا
ویژه ای دارد. نخست وزیر انگلیس ادامه داد: »ما نباید 
اجازه دهیم درباره آینده امنیت اروپا بدون حضور و 
مشارکت فعال کشورهای اروپایی تصمیم گیری شود.« 
استارمر اضافه کرد: »امنیت ملی ما مستقیما با امنیت 
گر صلح برقرار شود - همه ما  اوکراین گره خورده است. ا
خواهان صلح هستیم - باید این صلح پایدار باشد. این 
چالشی برای نسل ماست و نباید آن را نادیده گرفت.« 
نخست وزیر انگلیس همچنین با اشاره به لزوم تداوم 
حمایت نظامی از کی یف اظهار داشت: »ما باید تضمین 
کنیم که اوکراین از لحاظ نظامی و اقتصادی در موقعیتی 
کرات صلح  قرار گیرد که بتواند از خود دفاع کند و در مذا
نیز با دست پر ظاهر شود.« بر اساس برنامه اعلام شده، 
دیپلمات های ارشد آمریکا و روسیه قرار است در ریاض، 
پایتخت عربستان سعودی، درباره آینده جنگ اوکراین 
گفت وگو کنند. کرملین تأیید کرده که سرگئی لاوروف، وزیر 
کوف، مشاور ارشد پوتین،  خارجه روسیه، و یوری اوشا
کرات  در این نشست شرکت خواهند داشت. این مذا
پس از گفت وگوی سه ساعته تلفنی میان دونالد ترامپ و 
ولادیمیر پوتین روسای جمهوری آمریکا و روسیه انجام 
می شود، گفت وگویی که به گفته مقام های روسی، عمدتا 
بر راه های پایان دادن به جنگ در اوکراین متمرکز بوده 

است.

سفر وزیر خارجه روسیه و دستیار پوتین به ریاض

  لاوروف: می خواهیم سخنان شرکای آمریکایی را بشنویم
کوتــــاه

که  اظهارکرد  کرملین  کاخ  سخنگوی   
دستیار  و  روسیه  خارجه  امور  وزیر 
رئیس جمهور این کشور به منظور فراهم 
جمهور  روسای  دیدار  مقدمات  کردن 
آمریکا و روسیه و احیای روابط واشنگتن-
مسکو به حالت فعال قبلی آن به ریاض 
می روند. »دیمیتری پسکوف« سخنگوی 
کاخ کرملین، امروز اعلام کرد که »سرگئی 
لاوروف« وزیر امور خارجه روسیه و »یوری 
کوف« دستیار رئیس جمهور روسیه  اوشا
برای فراهم کردن مقدمات دیدار »دونالد 
ترامپ« رئیس جمهور آمریکا و »ولادیمیر 
پوتین« رئیس جمهور روسیه عازم ریاض 
شده اند. خبرگزاری راشاتودی با انتشار این 
مطلب گزارش داد که پسکوف درباره سفر 
کوف به ریاض گفت: آن ها با  لاوروف و اوشا
همتایان آمریکایی خود دیدار خواهند کرد. 
در میان انتشار گزارش ها درباره میزبانی 
کرات صلح  عربستان سعودی برای آغاز مذا
اوکراین میان آمریکا و روسیه، پسکوف افزود: 
این دیدار اول از همه، »به منظور احیای 
روابط روسیه و آمریکا خواهد بود.« روزنامه 
کرات میان  روسی کامرسانت خبر داده مذا
هیات های آمریکا و روسیه درباره حل وفصل 
ریاض  در  سه شنبه  روز  اوکراین،  بحران 
انجام می شود و  طرف آمریکایی با »مارکو 
« مشاور  روبیو« وزیر خارجه، »مایک والتز
امنیت ملی کاخ سفید و »استیون ویتکاف« 
نماینده ویژه ترامپ در امور خاورمیانه 
روبیو  کرد.  خواهد  شرکت  کرات  مذا در 
کنون در سفر منطقه ای در غرب آسیا  هم ا

به سر می برد و روز یکشنبه با مقام های 
اسرائیلی در سرزمین های اشغالی دیدار 
کرد و وارد ریاض شد. ۲ مقام  و گفت وگو 
گفته اند دوشنبه به  آمریکایی هم  دیگر 
عربستان می رسند. رئیس جمهور آمریکا نیز 
گفت: ممکن است با رئیس جمهور روسیه 
دیدار کند. به گفته او، »ولودیمیر زلنسکی« 
کرات  مذا در  هم  اوکراین  رئیس جمهور 

حاضر خواهد بود.
  تمایل به از سرگیری گفت وگوها

گذاشته  کنار  بابت  پیشتر  زلنسکی   
کرات، انتقاد کرده  شدن کی یف از روند مذا
بود. رئیس جمهور اوکراین روز جمعه به 
کسیوس گفته بود دعوتنامه های برای  آ
حضور در عربستان دریافت نکرده است. 

»سرگئی لاوروف« وزیر امور خارجه روسیه، 
بیان داشت که مایل است به صحبت های 
شرکای هیات آمریکایی در سفر خود به 
کند.« او افزود: زمانی که  گوش  ریاض »
کردند،  صحبت  تلفنی  ترامپ  و  پوتین 
توافق کردند که دوره کاملا غیرعادی در 
روابط بین دو قدرت را پشت سر بگذارند، 
برقرار  ارتباط  یکدیگر  با  عملا  زمانی که 
نمی کردند. روسای جمهور توافق کردند 
که گفت وگو باید از سر گرفته شود. در مورد 
همه مسائلی که به هر طریقی با مشارکت 
روسیه و ایالات متحده قابل حل است. به 
حل و فصل اوکراین و همچنین وضعیت 
خاورمیانه و تعدادی دیگر از مناطق جهان 
که در وضعیت چندان آرامی قرار ندارند 

شرکای  صحبت های  به  ما  شد.  اشاره 
آمریکایی های خود گوش خواهیم داد و 
سپس به رهبران خود گزارش می دهیم 
که در مورد گام های بعدی تصمیم گیری 
خواهند کرد. او همچنین درباره مشارکت 
کرات صلح اوکراین اظهارکرد  اروپا در مذا
کرات توافق  که کشورهای اروپایی در مذا
مینسک فرصت مشارکت در  صلح اوکراین 
را داشتند. لاوروف بیان داشت: خواسته 
کرات  آن ها برای مشارکت در روند مذا
درباره اوکراین، بارها اجابت شده است 
که  است  مینسک  توافق  مسلما،  که 
اوکراین شروع به نقض آن کرد. بنابراین، 
آن ها فرصت این کار را داشته اند. فلسفه 
اروپایی تغییر نکرده است. من نمی دانم 
گر  کره چکار کنند. ا آنها باید سر میز مذا
آنها می خواهند ایده های حیله گرانه ای 
را در مورد توقف درگیری به کار گیرند، در 
حالی که به روش، اخلاق و عادات خود 
کنند، پس چرا  به ادامه جنگ فکر می 
آنها را به آنجا دعوت می کنیم؟  لاوروف در 
مورد نتایج کنفرانس امنیتی مونیخ گفت: 
هیچ امتیازی ارضی برای سرزمین هایی 
آن زندگی می کنند  که مردم روسیه در 
وجود نخواهد داشت. برای چه امتیازات 
کشتار مردم  ارضی می گیریم؟ تا آنها به 
روسیه ادامه دهند..؟ وزیر امور خارجه 
گر کشورهای اروپایی  روسیه اظهارکرد که ا
»ملتمسانه خواستار متوقف کردن جنگ 
اوکراین شوند تا بتوانند بعدا آن را ادامه 
کره ندارند. دهند«، هیچ جایی سر میز مذا

همسر »بشار اسد« سکوت خود را شکست
 همسر بشار اسد سکوت خود را شکست و برای 
نخستین بار بعد از سرنگونی نظام بشار اسد مطالبی را 
مطرح کرد. به گزارش خبر روسیا الیوم، اسما اسد همسر 
بشار اسد با انتشار چند پست در ایکس نوشت: بعد از 
دوران سکوت، زمان یک آغاز جدید فرا رسیده است. امید 
و تغییر متوقف نمی شوند و ما باید با یکدیگر آغاز کنیم. 
سوریه با تاریخ ریشه دار خود و زیبایی اش در قلب های 
ما باقی خواهد ماند. وی اضافه کرد: برای ملت این کشور 
امنیت و شکوفایی را آرزو دارم و امیدوارم روزهای خوب 
به سوریه بازگردد. وطن قدرتی است که نابود نمی شود. 
که زیاد باشند حریف مردم  چالش ها هر چقدر هم 
سرزمین نمی شوند. ما با یکدیگر به سمت آینده حرکت 
کید کرد: طی سال های گذشته من  می کنیم. اسما اسد تا
در خصوص مسائل سیاسی سکوت می کردم و در آینده 
نیز در این موضوعات مداخله نخواهم کرد. هر روزی که 
می گذرد یک فرصت برای آغازی بهتر است. وطن تنها 
یک نقطه جغرافیایی نیست بلکه احساسی است که در 
قلب های ما با وجود دوری مسافت، باقی خواهد ماند. 
هر مرحله درسی در خود نهفته دارد و هر تغییر معنایی. 
هر انسانی یک مسیر مختص به خود دارد و برخی از این 

مسیرها اختیاری نیست.

 وزیر خارجه لهستان:
  تشکیل ارتش متحد اروپایی 

هرگز اتفاق نمی افتد
 وزیر خارجه لهستان گفته که تشکیل یک ارتش متحد 
اروپایی هرگز اتفاق نخواهد افتاد. رادوسلاو سیکورسکی، 
گر اتحادیه ارتش های  وزیر امور خارجه لهستان گفت: »ا
ملی را درک کنید، متوجه می شوید که تشکیل ارتش 
یک  من  البته  نیست.  شدنی  انجام  اروپایی  متحد 
پیشنهاد برای اروپا دارم و این است که ظرفیت های 
دفاعی خودشان را تقویت کنند.« به نقل از پایگاه خبری 
هیل، این مقام ارشد در وزارت خارجه لهستان ادامه 
داد: »البته که ورشو در حال شکل دهی یک تشکیلات 
قوی است. اما برای بازدارندگی پوتین کافی نیست اما 
به قدر کافی برای منزوی کردن و از بین بردن برخی از 
جنگ طلبان کفایت می کند.« چهارشنبه گذشته، دونالد 
ترامپ، رئیس جمهور آمریکا گفت که انتظار دارد تا با 
پوتین چندین بار رودررو صحبت کند و نخستین دیدار 
هم احتمالا در عربستان است. وزیر خارجه لهستان 
همچنین یکشنبه گفته بود، ورشو هیچ برنامه ای برای 
اعزام نیروی صلح بان به اوکراین نداشته و نمی خواهد 
به این طرح احتمالی ناتو بپیوندد. سیکورسکی در ادامه 
اعلام کرد که لهستان برای اعزام نیروهای نظامی به 
اوکراین و پیوستن به ماموریت احتمالی »حفظ صلح« 

ناتو هیچ برنامه ای ندارد.

امیررضا کوشانی: 
  ورود چهره های غیرمرتبط در تئاتر 

یک تهدید است
«، با انتقاد از  بازیگر نمایش »سفرنامه آبجی مظفر
که حضور چهره های  کرد  کنونی تئاتر عنوان  وضعیت 
گرها و افراد سرمایه دار تهدیدی برای  غیرمرتبط مانند بلا
هنر نمایش محسوب می شود. امیررضا کوشانی از جمله 
« به نویسندگی  بازیگران نمایش »سفرنامه آبجی مظفر
و کارگردانی قطب الدین صادقی است که از ۱۶ دی در 
سالن اصلی مجموعه تئاتر شهر روی صحنه رفته است. 
کوشانی در ابتدا درباره سیر فعالیت حرفه ای خود گفت: 
که رشد حرفه ای من از نمایش »خیر  می توانم بگویم 
نبینی سعیده« به کارگردانی علیرضا احمدی خیری آغاز 
شد که در سال ۱۴۰۰ در پردیس تئاتر شهرزاد اجرا شد. این 
نمایش نقطه عطفی در زندگی هنری من بود زیرا ۱۱ نقش 
متفاوت در نمایشی مونولوگ محور چالش بزرگی برای 
من محسوب می شد. در حین این اجرا، سروش طاهری 
، این نمایش را از من دید و برای بازی در  کارگردان تئاتر
نمایش »پیرزنی که در زمین خانه داشت« به کارگردانی 
وی دعوت به همکاری شدم. پس از این تجربه، چندین 
ح شد اما متأسفانه نمایشنامه ها کیفیت  پیشنهاد مطر
لازم را دارا نبودند. وی در ادامه افزود: پس از این پروژه ها 
تا خرداد ۱۴۰۱ پیشنهاد جدی  مطرح نشد تا پیشنهاد بازی 
کشون« مطرح شد؛ اجرای این نمایش  در نمایش »میرزا
 » منجر به انتخاب برای بازی در »سفرنامه آبجی مظفر
شد. البته این پروژه با یک سال تأخیر آغاز شد و در این 
فاصله، پس ازجلسه ای با مازیار سیدی، پیشنهاد بازی 
در نمایش »سیمبلین- یک نمایش فنسی« را دریافت 
کردم که این پروژه نمایشی از مرداد ۱۴۰۲ تا مهر ۱۴۰۳ فرایند 
تولید و اجرا را طی کرد. این بازیگر درباره چالش های مسیر 
کاری خود گفت: در اجرای نمایش »سیمبلین – یک 
نمایش فنسی«، در حادثه ای دچار آسیب دیدگی شدید 
از ناحیه دست، پا و سر شدم. باوجود این موضوع، با 
شرایط سخت و دست و پای شکسته روی صحنه رفتم، 
اما متأسفانه هیچ حمایتی از سوی تیم اجرایی دریافت 
نکردم. وی درباره همکاری با قطب الدین صادقی در 
گاه  « بیان کرد: از ابتدا آ نمایش »سفرنامه آبجی مظفر
کارکردن با قطب الدین صادقی چالش های  که  بودم 
جدیدی برایم خواهد داشت. او در سال های فعالیت 
خود، بازیگران بسیاری را از تئاتر به سینما و تلویزیون 
معرفی کرده است. با وجود سختی های اولیه تمرین، این 
تجربه برای من بسیار آموزنده و ارزشمند بود. کوشانی 
گرها و  ادامه داد: ورود چهره های غیرمرتبط همچون بلا
افرادی که تنها به واسطه توان مالی روی صحنه می آیند، 
موجب محدودشدن فضا برای هنرمندان واقعی این 

حوزه شده است.

کنش سیمین غانم به اقدام جشنواره موسیقی فجر  وا

مردمجایزهگرفتهام از


